
Referat fra elevrådsmøde 

Tidspunkt: tirsdag den 8/10-24 kl. 13.05-13.50 

Fraværende: Anna, Ida, Oskar, MK, Jette 

Referent: LSA 

 

1) Evaluering af elevrådsdag 

 Mere tid ved hver post + opsamling 

 Evt. færre borde, så der er tid til fordybelse 

 

2) Punkter fra elevrådsdagen, som vi kan implementere på vores skole 

a. Store/små venner aktiviteter: 

o Læseaktivititeter (fx en gang i ugen) 

o Idrætstimer, hvor de store enten hjælper med aktiviteter eller står for aktiviteter 

o Hjælpere i dansktime 

o Legetimer/brætspil/kortspil 

o Sciencedagen 

o Skolernes sangdag 

o Kirke inden jul 

o Skolernes motionsdag 

o Invitere venskabsklasser med på ture ud af huset, hvor det kan give mening 

 

b. Flere voksne i frikvartererne: 

o Der er fokus på det i de forskellige afdelinger 

o Det opleves, at der er kantinevagter og bedre køkultur 

o Eleverne opfordres til at gøre kontoret opmærksom på det, hvis der en dag mangler tilsyn i 

et frikvarter 

 

c. Fællesdag på Limfjordsskolen: 

o God idé hvis det er op til en ferie, hvor alle har fri kl. 12.00 om fredagen, så dagen ikke bliver 

for lang 

o Postløb med gåder og mysterier 

o Alle elever på skolen kan vælge mellem forskellige aktiviteter – det er aktiviteten og ikke 

afdeling/klassetrin, der bestemmer holdene på dagen 

o Høvdingeboldturnering 

o Turneringer inden for forskellige aktiviteter – opdelt i afdelinger (0.-3. klasse), (4.-6. klasse), 

(7.-9. klasse) 

 

d. Flere læseområder i afdelingerne – eller forbedring af områder generelt: 

o Spiseområder i udskolingen 

o Flere små områder på mellemtrinnet 

 

 

 

 

 

 



e. Støtte/kontaktperson fra de ældste klasser for de yngre elever 

o Elever fra udskolingen kan melde sig frivilligt, hvis de gerne vil være kontaktperson for én, 

som har det svært 

o Det skal gå igennem Susanne Salling eller afdelingskoordinatorerne 

o Kan det kobles sammen med store/små venner, så der i alle venskabsklasser skabes faste 

store/små venner? 

 

3) Nyt fra afdelingerne: 

a. Udskolingen: Intet nyt 

b. Mellemtrinnet: Ønsker sig en god legeplads 

c. Indskolingen og AKT er endnu ikke informeret om elevråd – det står de ældste 

specialklasser for 

 

 

4) Evt. 

a. Kantinevagter/køkultur: Er det blevet bedre? 

Der opleves en forbedring, men vi skal stadig være OBS  

 

b. 4. december: Vi skal være vært for et større SSP-møde (SSP-medarbejdere, AKT-

medarbejdere, Kit, politi, skoleledere, repræsentanter fra andre elevråd) 

Elevrådsformand og suppleant skal deltage – Martin sørger for et punkt til næste 

elevrådsmøde  

 

c. Repræsentanternes opgave i klasserne 

Hver repræsentant skal af klasselæreren have tid i egne klasser til at præsentere elevrådets 

punkter både før og efter møderne – evt. også fra bestyrelsesmøderne.  

Repræsentanterne skal selv sørge for at lave at lave aftaler med klasselæreren. 

Martin og Louise informerer alle lærere om, at der skal være fokus på videreformidling af 

elevrådsmødernes indhold i klasserne. 

 

d. Hyggestunder i december og juni 

Martin og Louise foreslår, at to af elevrådets møder også inkluderer tid til hygge – 

elevrådsmødet inden jul og elevrådsmødet inden sommerferien. Disse møder bliver 

forlænget, så vi både har tid til den oDicielle del og til samvær. Det vil både være for 

repræsentanter og suppleanter.  

 

e. Forslag om at afholde møder på forskellige måder 

Martin foreslår gåmøder/brætspil indimellem, hvis det kan lade sig gøre.  


